



# FRENCH COACHING FARIDABAD

[www.frenchcoachingfaridabad.com](http://www.frenchcoachingfaridabad.com)

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

## Ma Maison

Bonjour ! Je décris ma maison . J'habite dans une grande maison . Elle a deux étages . Au rez - de - chaussée , il y a un grand salon , une cuisine , une salle de bains et la chambre de mes parents.

Dans le salon , il y a un canapé , une table , un tapis et une télévision. La cuisine est à côté du salon. La chambre de mes parents est très belle

Au premier étage , il y a ma chambre et la chambre de mes grands-parents. Ma chambre est petite. Il y a un lit , un fauteuil , une armoire et un bureau. La chambre de mes grands-parents est à gauche de ma chambre.

Il y a aussi un balcon et un garage . Il y a un jardin devant ma maison .

J'adore ma maison !

## My House

Hello !. I am describing my house. I live in a big house. It has two floors. At the ground floor, there is a big living room, a kitchen , a washroom and the room of my parents.

In the living room , there is a sofa, a table , a carpet and a television. The kitchen is located next to the living room. The room of my parents is very beautiful.

At the first floor, there is my room and the room of my grand parents. My room is small. There is a bed , an armchair, a cupboard and a desk. The room of my grandparents is at the left of my room.

There is also a balcony and a garage . There is a garden in front of my house.

I love my house !